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0g," liliuri"' fil Marek Wojtkowskidata'';pr. rtr...... ffi prerydent Miasta Wloclawek,t

zwracam sig z uprzejm? prosba w imieniu mieszkaric6w
a

zawisla o budowg ulicy Herbacian ej' wraz z oswietleniem.

w chwili obecnej stan ulicy gruntowej jest katastrofalny
' a mieszkaricy od lat oczekujq na te inwestycje.

uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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